



Mötets namn **Ledarmöte**
Författare **Ulrica Villingstam**

Datum **2015-03-18**
Tid **19:00-20:30**
Ort/Plats **Klubbhuset Mossen**

Deltagare **Enligt Närvarolista**

Protokoll

1 Mötets öppnande

Lotta Salomonsson förklarar mötet öppnat

2 Övergripande information

- *Presentation av Styrelsen 2015*

Ordförande	Lotta Salomonsson
Vice ordförande	Anna Svanberg
Sekreterare	Ulrica Villingstam
Kassör	Åsa Rydell
Ledamot	Anna Fredricsson
Ledamot	Katrina Lindqvist
Ledamot	Lennart Strid
Ledamot	Monica Svensson
Suppleant	Joachim Fredricsson
Suppleant	Robert Johansson

- *Kommande utbildningar:*
 - Domarkurs – fortsättning 16 mars
 - Domarkurs – grund 11 april
 - HLR-utbildning – april/maj
 - Leda små lirare – april/maj
 - C-diplom – 6 & 20 september

Domarsidan på Sportnik är nu uppdaterad med årets utbildade domare och matcharvoden.

Vi har 24 platser till C-diplomsutbildningen, ni anmäler er genom att svara på mail från kansliet. Om kursen blir full bokar vi ytterligare utbildning i höst. Mer info om C-diplom finns på Fotbollförbundets hemsida.

Vi planerar att bilda en utbildningsgrupp, är du intresserad av att vara med hör du av dig till Lotta Salomonsson.

- *Fotbollsskolan 2015 kommer att delas upp i två grupper i år:*
 - Knatteskola 5-6 år
 - Fotbollsskola 7 år



3 Information från arbetsgrupper

- *Sponsring och kommunkontakter*, Lotta Salomonsson presenterar då Lennart Strid, ansvarig för gruppen ej kunde närvara.
 - Pågående projekt:
 - Tunnelprojektet, mer info finns på hemsidan
 - Fler personer efterfrågas till gruppen, anmäl till Lennart Strid.
- *Eventgruppen*, Anna Fredricsson presenterar.
 - Kommande event:
 - Cup 142 7-manna, 27-29 mars
 - Uppstartshelg 11-12 april, lagen erbjuder tider för träningsmatcher
 - STFF-dagen i höst
 - Cup 142 5-manna i höst (efter Sanktans slut)
 - Fler personer efterfrågas till gruppen, anmäl till Anna Fredricsson.
- *Fotbollsgruppen*, Anna Svanberg presenterar.
 - Tack för era synpunkter på våra riktlinjer.
 - Vi planerar för uppstartsmöten med lagen.
 - Förslag på gemensam extraträning för vissa åldersgrupper kommer att presenteras för styrelsen.
 - Schema för träningstider levereras inom kort.
- *Kommunikationsgruppen*, Katrina Lindqvist presenterar.
 - Ny informationsskärm i klubbhuset.
 - Vi kommer att ta fram policy för publicering av bilder inom klubbens verksamhet.
 - Sportnik:
 - Ta fram stödmaterial för uppdatering
 - Ledarregister
 - Rensning av personer som slutat.
Se till att ni byter roll på spelare/ledare som slutat.
Tips att be Sportnik om rollen "vilande" för spelare som tar paus.
 - Vid problem med Sportnik kontakta Sportnik Support.
 - Fler personer efterfrågas till gruppen, anmäl till Katrina Lindqvist.
- *Café- och klubbhusgruppen*, Ulrica Villingstam presenterar.
 - Helgöppet vecka 12 och 13.
 - Fr.o.m 14 april ordinarie öppettider:
 - Mån, tis, tors 17-21
 - Ons, fre, lörs-sönd enligt spelschema
 - Lagen bemanar tis-sön, Cafégruppen mån
 - Revidering av Cafémanual
 - Gruppen har haft kontakt med PRO om att de ska utöka våra öppettider på fm/em men har ej fått napp än.



- Schema för våren är distribuerad till berörda lag.
- Påminnelse till lag som använder omklädningsrum att sopa efter sig samt slänga skräp i soptunnor.
- Vägboim är beställd av Hüge, ej fått info om leveransdag
- *Materielgruppen*, Eva Borg presenterar.
 - Rutiner för användning av gemensamt träningsmaterial, Lånemateriel finns till lagens förfogande, i dagsläget finns ingen bokningsrutin för detta, kontakta Materielgruppen om intresse finns.
 - Utdelning av beställt materiel, Intersport har ännu inte svarat på när allt materiel kommer att vara levererat, info om utlämning kommer att mailas ut.
 - Materielbyteslistor till lagen kommer att skickas ut i juni, byte i aug-sep.
 - Intresse för lån av reservställ?
Har ni behov av andra tröjor än ordinarie ställ så finns extraställ i annan färg att låna, kontakta Materielgruppen.
- *Ekonomigruppen*, Åsa Rydell presenterar.
 - Fortsätt kalla via Sportnik och LOK:a iom sammankomster.
 - Medlems- och verksamhetsavgifter aviserade
 - Medlemsavgift för ledare kommer att införas då detta krävs för att vara en fullvärdig medlem och kunna rösta på årsmöten.
 - Intersport kan nu fakturera vid sponsring, dvs skicka faktura direkt till sponsorn.
 - Möjlighet till ekonomiskt stöd från Stockholms Fotbollförbunds ungdomsfond. Information om denna finns på hemsidan-Ledarsidorna-Blanketter och filer

4 Övrigt

- Idé om att lägga ut på hemsidan om tilltänkta turneringar som de olika lagen kommer att delta i så att andra lag kan sluta upp och åka till samma.
- Lotta Salomonsson pratar om Lena på kansliet och hennes arbete och vill att vi alla visar respekt för det hon gör och har förståelse för hennes arbetsbelastning då detta är något hon gör på sin fritid.
- Åsa Rydell presenterar en ledartröja som kommer att delas ut till samtliga ledare. Där finns klubbens ledord *Glädje*, *Gemenskap* och *Respekt* tryckta på ryggen.

5 Mötets avslutande

Lotta förklarar mötet avslutat